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Concours Commissie Uden 
 
`Secretaris’ Dionys Hoevenaars  
Crocusstraat 7   5402 ZH   Uden   
Telefoon: 06-22747585 of 0413-255564   
Email  ccuden.secretaris@gmail.com 

 

NOTULEN VOORJAARSVERGADERING CCUDEN 
 
gehouden op maandag 8 Maart 2021, om 20:30 uur. 
Door de corona maatregelen is deze gehouden in doormiddel van Teams.  
Online aanwezig: de bestuursleden;  
Vincent Hoogerwerf, Dionys Hoevenaars, Jeffrey Voorn en Jan van der Putten  
Vertegenwoordigers van de verenigingen P.V. Welkom, P.V. Gemert, P.V. de Eendracht, P.V. de 
Suizende Vleugels. Afgemeld had vereniging P.V. Ons Genoegen i.v.m. geen kennis met Teams. 

 
1.   Opening. 

De waarnemend voorzitter Vincent Hoogerwerf opent de vergadering dit omdat de 
Voorzitter Jan van de Berg i.v.m. medische redenen zich terug te trekken als voorzitter en hij 
heeft aangeven te stoppen met het bestuur. Hierdoor neemt onze waarnemend voorzitter 
tijdelijk het stokje over totdat we officiële bestuursverkiezingen kunnen houden. 
Vincent denkt in deze rare tijden met Corona dat het vliegprogramma  even moeten 
uitstellen maar iedereen is er druk mee bezig om het vliegseizoen zo snel en veilig mogelijk 
te laten beginnen en dit allemaal via de protocollen van het NPO.  
Hij heet namens het bestuur iedereen welkom op deze online vergadering. 
Hij stelt nog een paar regels op om de vergadering zo soepel mogelijk online te laten 
verlopen. 
Vincent verteld ook nog even over het afgelopen jaar van de CCUden ( het 75 jarig bestaan ) 
We hebben door de Corona perikelen geen feestavond kunnen houden en de gewonnen 
prijzen / diploma’s / geldprijzen en levensmiddelen pakketten zijn op een Corona proof 
manier uitgereikt aan de verenigingen en hebben er helaas dat jaar niet meer van kunnen 
maken. 
Ook haalt Vincent aan dat we in 2020 afscheid hebben moeten nemen van 2 leden van onze 
CCUden namelijk Hans van de Berg en Jos Kuijpers, hij vraagt ook of we online even een 
minuut stil kennen staan bij het overlijden van deze 2 leden. 
Hierna wenst hij iedereen een fijne vergadering. 
 

2. Notulen van de vergadering van 14 november 2019. 
De voorzitter vraagt of er nog op of aanmerkingen zijn op de notulen en dat is niet het geval.  
Deze notulen zijn zonder op of aanmerkingen goedgekeurd. 

 
3. Mededelingen. 

1.  Ringenseries CC Uden.  
Als deze compleet zijn worden deze geplaatst op de site van de CCUden. 
De voorzitter vraagt om even op deze lijst te kijken en een opgevangen duif op te geven. 
2. Ledenlijsten.  
Ook alle ledenlijsten zijn netjes op tijd binnengekomen. 
3. Vluchtnummering. 
Deze is klaar maar daar kunnen nog wijzigingen in komen maar als deze definitief zijn zullen 
deze naar de en verenigingen worden gestuurd. 
4. Sponsoring jeugd. 
Het bestuur CCUden heeft besloten ook dit jaar de jeugdcommissie van de afdeling Oost 
Brabant weer te sponsoren. De bijdrage zal € 250,00 bedragen.  
5. CCUden tentoonstelling. 
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Er zijn nog geen officiële aanmeldingen maar i.v.m. het 100 jarig bestaan van Pv Welkom is 
daar misschien wel interesse voor. 
Uden gaat kijken of het dit jaar i.v.m. Corona mogelijk is maar vind zeker dat deze zeker 
moet doorgaan, is het niet in Uden dan kan het in Veghel. 
De verenigingen Uden en Veghel houden samen contact hoe en wie het eventueel 
organiseert. 
6. Verenigingsklassement.  
Zal hetzelfde gaan dan in 2020 en we hebben daar geen sponsoring meer voor het is 
afgelopen jaar uit de kas gehaald van de CCUden. 
We zoeken daarvoor een nieuwe sponsor als er iemand een nieuwe sponsor weet / heeft, dit 
graag doorgeven aan de secretaris. 
7. Splijtleden. 
Op de laatste ALV van het NPO is besloten dat we als CC verplicht zijn deze splijtleden in de 
uitslag en kampioenschappen op te nemen en hier geen extra kosten voor in rekening 
mogen brengen met uitzondering van rekengeld en eventueel ringengeld die wij hanteren. 
Ze hebben geen recht om op de kampioenshuldiging te komen wel moeten wij, als het lid 
iets gewonnen heeft ) dit naar hem toesturen. 
Hierdoor vervallen alle oude regels die we als CCUden opgesteld hadden.  
8.Kampioenschappen. 
Deze zijn deze hetzelfde als andere jaren met uitzondering op de Vitesse 2 deze zal zoals het 
er nu naar uitziet niet meer vervlogen worden. Op deze vluchten zullen alleen maar jonge 
duiven mogen worden ingekorfd. 
9.Invliegduiven versus wedstrijdduiven 
Daarvoor moeten we even afwachten wat er op de NPO vergadering van 13-03-21 beslist 
gaat worden en als daar meer duidelijkheid over is laten wij het jullie weten. 

 
4. Ingekomen stukken. ( dit zijn brieven en emails). 

*vergaderstukken van de Afdeling. ( is iedereen toegestuurd ) 
*Voorstel BGB commissie  ( is iedereen toegestuurd ) 
* Lady’s league CCU ??? Hier is geen interesse voor in de CCUden 

5. Vliegprogramma 2021. 
 Het vliegprogramma is klaar maar we wachten nog even de afdeling af of er nog wijzingen 
komen en daarna zullen we deze naar alle secretarissen van de CCUden versturen. 

 
6. Compuclub/automatisering. 

Is vorig jaar goed op een paar kleine dingetjes na maar die zijn ook allemaal weer goed 

gekomen. 

De website wordt goed bezocht en deze moet gebruikt worden als informatie bron voor onze 

leden.  

 

7. 75 jarig bestaan CCUden. 

Hebben we weinig aan kunnen doen alleen de extra levensmiddelen pakketten die iedereen 

heeft kunnen winnen en deze zijn allemaal uitgereikt. 

Er was i.v.m. Corona niet meer mogelijk om het te doen. 

 
8. Jaarverslag secretaris. 

Deze is naar iedereen doorgestuurd en de secretaris vraagt of er nog op of aanmerkingen op 
zijn?  
Verder wordt het jaarverslag zonder op of aanmerkingen goedgekeurd.  
 

9. Jaarverslag penningmeester. 
 Vliegseizoen 2020 zit er weer op en vliegseizoen 2021 staat al weer in de startblokken. Afgelopen 
vliegseizoen was op alle fronten een bijzonder jaar en ook komend vliegseizoen zal niet een 
seizoen zijn zoals wij die kennen en willen. Laten we samen hopen op een verbetering ten 
opzichte van vorig jaar en hopen dat dit het laatste bijzonder jaar zal zijn. Nu weer tijd om 
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financieel terug te blikken op vliegseizoen 2020. Dit jaar wat later dan anders omdat we er niet 
zeker van waren of we nog een feestmiddag zouden kunnen hebben. Helaas was dit niet het 
geval, maar zo goed als zeker dat wij dat dit jaar wel weer kunnen met zijn allen. Dit seizoen is 
voor onze CCU kas een goed seizoen geweest. De reden hiervan is minder, want dat is het niet 
door gaan van onze jaarlijkse feestmiddag, wat ons jaarlijks € 1.500 - € 2.000 kost. Daarnaast zien 
we nog altijd ons ledenaantal teruglopen. Dit zien we ook terug komen in de bijdragen voor leden 
en ringen. In 2020 hadden we nog maar bijdragen voor leden en ringen van bijna € 2.358. Dit was 
2 jaar daarvoor nog € 2.625. Dit is een terugloop van 10% in 2 jaar. Voor het vervlogen 
verenigingsklassement hadden we in 2020 geen sponsor. Deze is dan ook vervlogen uit de CCU 
kas. Van Compuclub is nog altijd geen definitieve afrekening gekomen. Hiervoor heb ik € 1.000 
opgenomen als stelpost. De BGB kas heeft ook een goed jaar gehad. Dit enerzijds door het niet 
door gaan van de feestmiddag wat meestal wat kosten met zich mee brengt, maar ook door het 
minder aantal wedvluchten waardoor er minder BGB prijzen uitgekeerd zijn. Daarnaast hebben 
wij een online bonnenverkoop gehad die maar liefst € 4.215 euro opgebracht heeft. Dat is bijna € 
2.000 meer dan de opbrengst van vorig jaar. De commissie Taartvluchten Brabant heeft ook weer 
goed hun best gedaan. Vliegseizoen 2020 hebben zij een stijging ten opzichte van het jaar ervoor 
mogen noteren. Met de aftrek van wat kosten (taart, consumpties en wegbrengen van de duiven) 
hebben de Taartvluchten Brabant een verdienstelijke € 370 over kunnen houden. Op 31 
december 2020 beschikte de CCU over een vermogen van € 15.710 (2019: € 11.871). Zoals jullie 
zien is onze financiële huishouding op een goed niveau, maar we dienen er continue aandacht 
aan te schenken om het ook gezond te houden. De bedragen moeten nog gecontroleerd worden 
door de kascontrole commissie. Gezien de huidige COVID-maatregelen is dit nog niet gepland. 
We hebben met de commissie afgesproken dit op te pakken als de maatregelen dit weer 
toelaten. 
 

10. Verslag kascontrole commissie.  
Door de Corona is er nog geen kascontrole geweest en dit is besproken met de kascontrole 
commissie en het Bestuur. 
Deze worden op een later moment gedaan als er weer voldoende versoepelingen zijn. 
We kunnen de penningmeester niet detacheren omdat er nog niks gedaan is maar dit zullen 
we op een volgende vergadering doen. 

 
11. Begroting 2021.  

De penningmeester heeft de begroting met het jaarverslag behandeld en de kosten 
ongeveer hetzelfde aangehouden als de andere jaren. 
Er waren verder geen vragen over. 
 

12. Actiecomité CCU. 
 Jan van der Putten stelt voor om gewoon weer zoals andere jaren weer gewoon BGB 1 en 2 
vervliegen zoals in 2019. 
Er wordt gevraagd aan de verenigingen de leden die hier aan mee willen doen door te geven 
aan de secretaris.  

 
13. Taartvluchten. 

In 2020 zijn er weer “Taartvluchten Brabant” georganiseerd en die waren een succes en 
hebben weer een positieve bijdrage geleverd aan de kas van de CCUden. Ook voor het 
komende seizoen (2021) willen ze wederom taartvluchten organiseren, maar ook diverse 
africhtingsvluchten voor oude en jonge en late jonge duiven. 
Er zal een schema naar iedereen toe gestuurd. 
De plaats van inkorven wordt nog met Uden besproken Uden had de vraag om niet op een 
zelfde dag als dat er ingekorfd moet worden of gelicht moet worden voor een wedvlucht 
maar andere dagen te kiezen om de taartvluchten / africhtingsvluchten te organiseren. 
De taartvluchten commissie zal contact opnemen met Uden. 
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14. Kampioenenhuldiging 2021 
Deze zal gehouden worden op 20-11-2021 bij P.V. Gemert, dus iedereen kan deze datum 
alvast in de agenda schrijven en doorgeven aan je leden 

 
15. Voorstel BGB Commissie 

Enkele jaren geleden is besloten elk jaar enkelen liefhebbers van buiten de CC een duiven 
bon te vragen , dit zou door de BGB commissie gedaan worden . 
In praktijk komt het erop neer dat je wel enkele bonnen krijgt , maar dat zijn er dan bijna 
altijd van liefhebbers uit je eigen kennissenkring . 
De gedachte is , met zijn alle is het veel gemakkelijker , iedere club heeft wel een lid , of 
leden die iemand kennen waaraan de betreffende club een duiven bon zou kunnen vragen 
t.b.v. de jaarlijkse CCU bonnenverkoop . 
Ons voorstel zou zijn bv : 
Zeeland verzorgt 1 bon, Volkel verzorgt 1 bon, Veghel verzorgt 1 bon, Gemert verzorgt 2 
bonnen , Uden verzorgt 2 bonnen, van liefhebbers buiten onze CC, allen voor de jaarlijkse 
CCU bonnen verkoop . 
Het zou inhouden dat we niet elk jaar bij veelal de zelfde mensen moeten aankloppen voor 
een duiven bon, en we doen het met z’n allen !!! 
 

16. Bestuursverkiezing. 
*Het CCU bestuur zoekt een vervanger, een algemeen bestuurslid als aanvulling voor het CC 
Uden bestuur als vervanger voor Jan v/d Berg. 
Zou men in de verenigingen kunnen rondvragen of zich iemand beschikbaar wil stellen voor 
het CCU bestuur? 
*Verkiezing nieuwe voorzitter. Het huidige CCU bestuur stelt voor dat Vincent Hoogerwerf 
zolang er geen schriftelijke stemming kan komen, hij waarnemend voorzitter is. 
De verenigingen stemmen hier allemaal mee in en dit punt komt op de najaarsvergadering 
weer terug. 

 
17.  Rondvraag. 
  Geen rondvragen. 
 
18.  Sluiting.  

De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur en hij bedankt iedereen en hij wenst ze een 
goed en veilig maar zeker gezond vliegseizoen en toe.  
 
 
 
        Secr D Hoevenaars
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